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Временна комисия за извършване проверка на документите и за изслушване на 

кандидатите за съдебни заседатели за района на 

Кюстендилски районен съд – мандат 2021 -2025 г. 

по Решение № 196/30.07.2020 г. на Общински съвет –  Кюстендил 

 

 

 

ПРОТОКОЛ № 3 
за 

Временна комисия за извършване проверка на документите и за изслушване 

на кандидатите за съдебни заседатели за района на Кюстендилски районен съд – 

мандат 2021 -2025 г.  

 

 
Днес 17.11.2020 г. от 10:00 ч. в Синята зала на Читалище „Братство 1869“ гр. 

Кюстендил, , ул. „Патриарх Евтимии“ № 18, на основание чл. 50 от ЗМСМА, във връзка с 

чл. 58, във връзка с чл. 50 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет 

- Кюстендил, неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация и 

във връзка с т. 6.3.от Решение № 196/30.07.2020 г. на Общински съвет – Кюстендил, 

Временна комисия за извършване проверка на документите и за изслушване на 

кандидатите за съдебни заседатели за района на Кюстендилски районен съд – мандат 2021 

-2025 г. проведе открито заседание в състав: 

 

Председател: Иван Манолов Андонов 

Зам.-председател: Кирил Йорданов Станчев 

Членове:1. Владислав Руменов Паунов 

2. Спиридон Драганов Лещански 

3. Мая Боянова Станойкова-Илиева 

4. Константин Димов Дингозов 

5. Димитър Евстатиев Велинов 

6. Атанас Любомиров Гергинов 

7. Йордан Каменов Тодоров 

8. Христо Сашов Цуцумански 

9. Младен Стоянов Ризов 

 

На откритото заседание присъстваха председателя, зам. – председателя и 8 от 

ченовете на комисията, като отсъстваше г-н Йордан Тодоров, поради временна 

нетрудоспособност. Председателя контатира, че е наице  необходимия кворум комисията 

да заседава и да взема решения, поради което проведе заседанието си. 

 

Временна комисия за извършване проверка на документите и за изслушване на 

кандидатите за съдебни заседатели за района на Кюстендилски районен съд – мандат 2021 

-2025 г. проведе своето заседание, в изпълнение на задълженията си по т. 6.3. от Решение 

№ 196/30.07.2020 г. на Общински съвет – Кюстендил - да изслуша кандидатите за съдебни 

заседатели за района на Кюстендилски районен съд – мандат 2021 -2025 г. и да изготви 

списък на одобрените кандидати за съдебни заседатели за района на Кюстендилски 

районен съд– мандат 2021 -2025 г., които да бъдат предложени за гласуване от Общински 

съвет Кюстендил и които да бъдат предложени от Общински съвет Кюстендил за 

избиране от Общото събрание на Кюстендилски окръжен съд 
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Изслушването бе открито от г-н Иван Андонов – председател на Временна комисия 

за извършване проверка на документите и за изслушване на кандидатите за съдебни 

заседатели за района на Кюстендилски районен съд – мандат 2021 -2025 г.  

 

Г-н Иван Андонов констатира за протокола, че в законоустановения срок от три 

работни дни преди изслушването от юридически лица с нестопанска цел, определени за 

извършване на общественополезна дейност, няма представени на общинския съвет 

становища за съответен кандидат, включващи и въпроси, които да му бъдат поставяни.  

 

 

Иван Андонов. Добър ден! Първият кандидат в списъка колеги е Любомир 

Ставрев Костадинов известен кюстендилски гражданин и общественик. Добре познат 

предполагам на всички ви. Вие бил ли сте досега съдебен заседател? 

Любомир Костадинов – кандидат.  Не, не съм бил. 

Иван Андонов. Не сте били. Работите ли? 

Любомир Костадинов. Не, отскоро съм пенсионер.„ 

Иван Андонов. Пенсионер си. Така, че не е проблем ако бъдеш извикан, да можеш 

да отидеш.  

Любомир Костадинов. Да, разполагам със свободно време. 

Иван Андонов. Предполага си се запознал с работата на съда? 

Любомир Костадинов. Напълно. Писмото което ми беше изпратено всичко е 

казано ясно и точно. Запознат съм. 

Иван Андонов. Няма нещо, което да те притеснява. Мислиш, че можеш да се 

справиш? 

Любомир Костадинов. Така мисля, да. 

Иван Андонов. Колеги въпроси има ли? 

Кирил Станчев – зам.-председател.  Какво те мотивира да станеш съдебен 

заседател? 

Любомир Костадинов. Искам да участвам активно в обществения живот. Да 

допринеса с нещо според моите знания и възможности за един справедлив съд, 

безпристрастен.  

Кирил Станчев. Знаеш ли каква роля има съдебния заседател в съдебния процес? 

Любомир Костадинов. Той има равни права на глас заедно със съдията. Има право 

на особено мнение, ако има някакви разминавания. 

Кирил Станчев. Да благодаря! Достатъчно. Запознат сте. Само в допълнение, 

защото споменахте с особено мнение. Ако според вас ако съдията каже „Виновен е“, а 

според вас гледали сте делото и не е виновен, ще напишете ли особено мнение? 

Любомир Костадинов. След като съм запознат основно с материалите по делото и 

ако има коренно разминаване съм склонен да подпиша особено мнение. 

Иван Андонов. Добре. Други въпроси има ли? Няма. Г-н Костадинов благодарим 

ви! Документите ви са тук. Така, че каквото има комисията ще се произнесе. 

 

Иван Андонов. Вторият кандидат в списъка е Живка Петрова Костадинова. Добър 

ден! Заповядайте! 

Живка Костадинова – кандидат. Добър ден! 

Иван Андонов. Г-жа Костадинова също си е подала заявление за съдебен 

заседател. Документите й са изрядни. Проверката е направена. Аз искам да ви попитам, 

вие работите ли, не работите ли? 

Живка Костадинова. Пенсионер съм. 

Иван Андонов. Значи ако ви изберат и ви извикат ще можете да отидете? 
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Живка Костадинова. Да. 

Иван Андонов. Запозната сте с ролята на съдебния заседател. 

Живка Костадинова. Да, от писмото което получих, нали и въпросника 

Иван Андонов. Чели сте го? 

Живка Костадинова. Да и се запознах. 

Иван Андонов. Добре. Преди това беше вашият съпруг така, че ще бъдете тандем. 

Нали така? 

Живка Костадинова. Да. 

Иван Андонов. Ще си помагате в материята. Добре, колеги ако имате въпроси, аз 

нямам. 

Младен Ризов - член на Временната комисия. Успех ви желаем! 

Кирил Станчев – зам.-председател.  Казвате, че сте запозната с материята. Като ви 

извикат в съда, къде отивате първо, къде четете делото? 

Живка Костадинова. Първо трябва да получа документ, за участие в съдебния 

състав. 

Кирил Станчев.  Да. Отивате в съда и къде първо? 

Живка Костадинова. В деловодството. 

Кирил Станчев.  Да, но нали трябва да се запознаете преди това не само да седите 

до съдията. 

Живка Костадинова. Да. 

Иван Андонов. Г-жа Костадинова каза, че е запозната. Колеги други въпроси? 

Младен Ризов. Аз ви виждам като един от най-добрите съдебни заседатели сте. 

Поздравявам ви и ви пожелавам успех, здраве и да мислите за града и за развитието му. 

Живка Костадинова. Благодаря! 

Иван Андонов. Добре. Няма други въпроси. Така, че документите ви са тук. 

Комисията ще се произнесе в указания срок. Благодаря ви! 

Живка Костадинова. Благодаря и аз! 

 

Иван Андонов. Следващият кандидат в списъка е г-жа Камелия Кънчова Петрова - 

Андонова. Заповядайте! Тя си е подала документите в оказания срок. Всичко е наред с 

документите. Комисията също ги е разгледала. Аз искам да ви попитам, вие работите ли в 

момента? 

Камелия Петрова – Андонова - кандидат. Да. 

Иван Андонов. Къде работите? 

Камелия Петрова – Андонова. По принцип съм пак съдебен заседател и отделно 

съм сътрудник в един офис. 

Иван Андонов. Мисълта ми е, че ако ви извикат можете да отреагирате, да 

излезете в отпуск. 

Камелия Петрова – Андонова. Да, няма проблем. В предния мандат съм си 

организирала нещата. Не съм имала проблеми. 

Иван Андонов. Вие сте били и в предишния мандат? 

Камелия Петрова – Андонова. Да. Успявам да съчетавам нещата. 

Иван Андонов. Е ми колеги, тя работи, знае. Така, че аз нямам повече въпроси. 

Кирил Станчев – зам.-председател. Аз ще задам въпрос, след като вече сте били 

един мандат. Досега задавали ли сте въпроси на подсъдимите и съответно на свидетелите 

по делата? 

Камелия Петрова – Андонова. По принцип, не. Не ми се е налагало. 

Кирил Станчев. Не ви се е налагало? 

Камелия Петрова – Андонова. Не, не ми се е налагало. 

Кирил Станчев. А подписвала ли сте присъда с особено мнение? 

Камелия Петрова – Андонова. Не, и това не ми се е налагало. 
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Кирил Станчев. А къде, като съдебен заседател се подготвяш за делото? 

Камелия Петрова – Андонова. По принцип обикновено… 

Кирил Станчев. Не по принцип. Къде се готвиш за делото? Къде ходиш, за да се 

подготвиш? 

Камелия Петрова – Андонова. При съдебните секретари. Там мога да си прочета 

делото и нещо… 

Кирил Станчев. Да, ама правиш ли го това неща? 

Камелия Петрова – Андонова. В интерес на истината рядко го правя. В повечето 

случаи го правя, ако нещо не ми е ясно, ако нещо ме интересува преди делото си 

разлиствам папките по делото там. 

Иван Андонов. Колеги други въпроси? Няма. Добре, г-жо Андонова това е от 

комисията. Вие сте била, така че сте запозната надяваме се. Комисията ще разгледа всичко 

необходимо е ще се произнесе в указания срок.благодаря ви! 

Камелия Петрова – Андонова. Благодаря и аз! 

 

Иван Андонов. Сега да заповяда, Петър Славев Кашкин. Добър ден! Заповядайте! 

Петър Кашкин – кандидат. Добър ден! 

Иван Андонов. Така колеги тук е г-н Кашкин, също виден кюстендилски 

общественик. Видна личност. Предполагам, че е познат на всичките. Така, че разгледали 

сме документите. Подадени с а в срок. Всичко е наред. Аз искам да ви попитам г-н 

Кашкин, вие работете нали така? 

Петър Кашкин. Да. 

Иван Андонов. Ако се налага и ви изберат и ви извикат, можете да излезете  в 

отпуск и така да се запознаете с документите, с делото, когато трябва да присъствате? 

Петър Кашкин. Няма проблеми за това. 

Иван Андонов. Не е проблем затова. Запознат сте с работата, вие бил ли сте до 

сега съдебен заседател? 

Петър Кашкин. Не, до сега не съм бил съдебен заседател. За първи път 

кандидатствам. 

Иван Андонов. Запознали сте се с работата на съдебния заседател? 

Петър Кашкин. Да. Попитал съм и съм получил информация от колеги, приятели, 

които са били съдебни заседатели, а и от мои приятели адвокати. Попитал съм ги каква е 

функцията на съдебния заседател, какъв е статута му, какво извършва. 

Иван Андонов. Прочетохте на имейла бяхме изпратили въпроси. 

Петър Кашкин. Да. Прочетох ги. 

Иван Андонов. Добре. Колеги въпроси? 

Кирил Станчев – зам.-председател. Има ли право съдебния заседател да задава 

въпроси на подсъдимите? 

Петър Кашкин. Значи съдебния заседател… 

Кирил Станчев Конкретно, да или не. 

Петър Кашкин. Да, има право да задава въпроси. След като се е запознал с 

материалите по делото естествена. 

Кирил Станчев Да, нормално. Аз нямам повече въпроси. 

Иван Андонов. Колеги, други въпроси? Няма. Г-н Кашкин добре, при това 

положение документите ви са тук. Събеседването приключи. Комисията ще се произнесе в 

указания срок. Благодарим ви! 

Петър Кашкин. Благодаря и аз! 

 

Иван Андонов. Следващия кандидат е г-жа Даниела Асенова Стоименова, да 

заповяда. Добър ден! 

Даниела Стоименова – кандидат. Добър ден! 
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Иван Андонов. Г-жа Стоименова също е добре позната кюстендилка. Г-жо 

Стоименова документите ви са наред. Така, че сте допусната до събеседване. Аз имам 

един въпрос, вие досега била ли се съдебен заседател?  

Даниела Стоименова. Не. 

Иван Андонов. А работете ли в момента? 

Даниела Стоименова. Не. 

Иван Андонов. Ако се наложи да ви извикат и ли ви изберат, имате ли възможност 

да отидете. 

Даниела Стоименова. По всяко време мога да се явя за дадено заседание. 

Иван Андонов. Готова сте за каузата по всяко време.  

Даниела Стоименова. Надявам се, че ще се справя. Точен и дисциплиниран човек 

съм. Поне така съм показала досега в работата. Интересно ми е това което ми предстои. 

Дано всичко е наред. 

Иван Андонов. Значи запознали сте се в общи линии с работата на съдебния 

заседател? 

Даниела Стоименова. Да. Прегледах ги нещата. Някои с трудни такива термини, 

но човек се справя. 

Иван Андонов. Добре. Благодаря ви! Колеги въпроси? 

Кирил Станчев – зам.-председател. Какво сте работили преди това? 

Даниела Стоименова. В телевизия „Колор“ и наблюдател, спортен репортер. 

Младен Ризов – член на Временната комисия. За футбола няма да ви питам, а и за 

каратето. 

Даниела Стоименова. Футбола го докарахме до никъде. 

Младен Ризов. Пожелаваме ви успех. 

Даниела Стоименова. Да, благодаря ви! 

Иван Андонов. Ами добре, г-жо Стоименова комисията ще се произнесе в 

определения срок! Така, че благодаря ви! 

Даниела Стоименова. Благодаря и успешна работа! 

 

Иван Андонов. Следващия кандидат е Даниел Стойнев Григоров. Добър ден! 

Даниел Григоров – кандидат. Добър ден! 

Иван Андонов. Г-н Григоров вие сте бил досега съдебен заседател нали? 

Даниел Григоров. Да, в Окръжен съд пет години, от 2013 г. беше нещо такова. 

После те като удължиха мандата с още една година не можах да бъда в Районен, но това са 

така, имам опит в това отношение. Бил съм на много дела. 

Иван Андонов. Вие работите ли в момента? 

Даниел Григоров. Не. 

Иван Андонов. Значи не е проблем ако ви извикат, можете да отидете? 

Даниел Григоров. Не е проблем. 

Иван Андонов. Можете да помогнете на съда, тъй като знаете как е там. 

Даниел Григоров. Да, да знам как е. Обаждат се. Изтеглят трима предварително, 

още трима резерва и почват да се обаждат на всеки от тях и там си записват дали можеш 

да дойдеш и ти отпада една степен за следващото избиране на заседател. 

Иван Андонов. Аз нямам повече въпроси. Колеги? Е ми г-н Григоров виждам, че и 

комисията няма. Затова събеседването приключи. 

Кирил Станчев – зам.-председател. Често ли сте викан за съдебен заседател? 

Даниел Григоров. Преди ли? 

Кирил Станчев. Да. 

Даниел Григоров. Имало е случаи когато съм бил и на по две дела. Имало е 

случаи когато и по цял месец не съм бил викан. Зависи си колко са били делата в Окръжен 
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съд. Тогава не бяха малко, но и не бяха и кой знае колко. Как дойде. Често се случва да 

замествам колеги, които не са имали възможност да отидат. 

Кирил Станчев. Имаш ли наблюдения за някои съдебни заседатели да се викат 

повече отколкото вас. 

Даниел Григоров. Като казват повече имам в предвид, че има хора с повече 

свободно време, а има и хора които имат работно време и не могат, зависи от свободата да 

отидат и те като изтеглят резервни са принудени да викат и други хора, за да може да се 

състои делото. Аз това го разбирам, но нали си има някаква система по която избират тези 

хора и аз смятам, че би трябвало този система да е коректна, тъй като ние заседателите 

макар, че имаме равен план на гласност, обикновено си оформяме мнението в самото 

заседание или като погледнем документите по делото. 

Димитър Велинов – член на Временната комисия. Вие трябва комплексно да си 

оформяте мнението. 

Даниел Григоров. Да, да аз и делата си четях. Седнех долу там на първия етаж при 

секретарките. Отварям червеното дело и чета. 

Димитър Велинов. То от там идва и това. То го пише в писмото, предполагам. 

Според вас длъжен ли е подсъдимия, да доказва своята невинност? 

Даниел Григоров. Не. 

Даниел Григоров. Точно така. Всеки е невинен до доказване на противното.  

Даниел Григоров. Да, за разлика от Америка, където е обратното. 

Иван Андонов. Други въпроси колеги? Няма. Благодаря ви г-н Григоров! 

Даниел Григоров. Благодаря! 

 

Иван Андонов. Следващия кандидат е Ани Маринова Узунова. Добър ден! 

Заповядайте! 

Ани Узунова – кандидат. Добър ден!  Здравейте! 

Иван Андонов. Здравейте! Комисията прегледа документите всичко е наред, 

допусната сте до събеседване. Една от последните фази. Аз искам да ви попитам вие 

работите ли? 

Ани Узунова. В момента работя. 

Иван Андонов. Ако се наложи да ви извикат и ви изберат за съдебен заседател, 

може те ли да излезете да отидете на дело, било да се запознаете с документите? 

Ани Узунова. Да, ще мога да изляза и да се запозная с документите по делото. 

Иван Андонов. Била ли сте до сега? 

Ани Узунова. До сега не съм била. Това ще ми бъде за първи път, да. 

Иван Андонов. Запознахте ли се в общи линии така с работата на съдебния 

заседател, бяхме ви изпратили информация на имейлите. 

Ани Узунова. Да, да и в писмото съм прочела за работата на съдебния заседател. 

Тъй като съм имала много контакти с хора, работила съм в обслужващата сфера и преди 

години съм учила финансово право. Смятам, че мога да се справя със задълженията и с 

работата на съдебния заседател. 

Иван Андонов. Добре. Колеги, аз нямам повече въпроси. 

Кирил Станчев – зам.-председател. Какво по конкретно сте работили в 

обслужващата сфера? 

Ани Узунова. Като продавач-консултант съм работила на много места, което е 

важно за клиента, да може да бъде предразположен. Важно е да се преценяват хората, 

които са срещу човека, за да могат да бъдат предразположени и да има положителни 

резултати при комуникацията. 

Димитър Велинов – член на Временната комисия. То е най-важно да изградите 

едно мнение лично вашето мнение независимо дали е на съдията при даден процес. Не сте 

длъжна да бъдете на същото мнение, като съдията. Нали сте се запознали с това нещо? 
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Ани Узунова. Да, запозната съм. 

Димитър Велинов. Точно това е разликата кореспондирайки с подсъдимия да 

кажем в един процес вие можете да имате ваше мнение и да излезете с ваше особено 

мнение. Бихте ли го направили ако се убедена в личното си мнение. 

Ани Узунова. Да бих го направила. 

Димитър Велинов. Това означава, че трябва да са позовете с мотивирано решение. 

Това е много важно. 

Ани Узунова. Да. 

Иван Андонов. Има ли други въпроси колеги? Няма. Добре г-жо Узунова това е. 

Благодарим ви! 

Ани Узунова. И аз благодаря! Лек ден ви желая! 

 

Иван Андонов. Следващия кандидат е Милена Кирилова Иванова. Добър ден! 

Заповядайте г-жо Иванова! Колеги това е г-жа Милена Иванова дългогодишен PR на 

Областна администрация на Областно горско стопанство. Общественик познат в 

Кюстендил. За мен е важно да ви попитам, вие сте на работа. Знам, че работите. Имате ли 

уговорка с работодателя да ви пуска евентуално ако бъдете извикана за съдебен заседател. 

Милена Иванова – кандидат. А ми по принцип нямам уговорка, но според Закона 

за държавния служител има право работодателя да ме пуска на такива обществени 

заседания. 

Иван Андонов. Добре, аз нямам въпроси. 

Младен Ризов – член на Временната комисия. Как нямате!? Как се чувствате сред 

тази комисия? 

Милена Иванова. Чудесно. Чудесна комисия. Еродирани хора. Надявам се, че ще 

изберете възможно най-добрите съдебни заседатели. Които да са… 

Кирил Станчев - зам.-председател. Ако имаш въпроси към свидетеля, който е 

пред теб на съдебно заседание вие ли ще му зададете въпроса или трябва да кажете на 

съдията да го зададе? 

Милена Иванова. Би било редно съдията да го зададе. А пък мога и аз с особено 

мнение освен да подпиша протокол, също така и аз да задам въпрос. 

Кирил Станчев. Не говорим в последствие при постановена присъда. 

Милена Иванова. Да освен съдията… 

Кирил Станчев. Освен прокурора, защитника и съдията при разпита нещо на вас 

не ви e ясн,о имате съмнения. 

Милена Иванова. За да съм сигурна и безпристрастна при вземането на решение, 

би било редно и аз да задам въпрос. 

Иван Андонов. Е ми добре. Г-жо Иванова, благодарим ви. Комисията ще вземе 

най-мъдрото решение 

Милена Иванова. И аз благодаря! Хубав и ползотворен ден! 

 

Иван Андонов. Следващия кандидат е Виолета Владимирова Владимирова. Добър 

ден! Вие сте г-жа Виолета Владимирова, нали така? Комисията ви е разгледала 

документите, те са наред.аз искам да ви попитам, вие работите ли? 

Виолета Владимирова – кандидат. Не. 

Иван Андонов. Значи ако ви изберат и потърсят, извикат можете да отидете. 

Виолета Владимирова. Да, по всяко време. 

Иван Андонов. Запозната ли сте с работата на съдебния заседател? 

Виолета Владимирова. Да, запозната съм. 

Иван Андонов. Вие била ли сте до сега съдебен заседател? 

Виолета Владимирова. Не, не съм била, но съм запозната с общите неща. 
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Иван Андонов. Прочели сте информацията, която ви беше изпратена, 

интересували сте се ? 

Виолета Владимирова. Да, всичко. 

Иван Андонов. Добре. 

Младен Ризов – членна Временната комисия. Да ви пожелаем успех! 

Кирил Станчев – зам.-председател. Казвате, че сега не работите, а какво сте 

работили до сега? 

Виолета Владимирова. А ми аз бях в чужбина и до преди една година бях на 

борсата. 

Кирил Станчев. А предишни години, с какво сте работили? 

Виолета Владимирова. В Обувния, но имах магазини в града, които подържахме, 

но след това затворихме и отидох в чужбина. 

Иван Андонов. Колеги, има ли други въпроси? Няма. Добре благодарим ви! 

Виолета Владимирова. Благодаря и аз! Хубав ден! 

 

Иван Андонов. Следващия кандидат е Недялко Петров Бонев. Добър ден! Вие сте 

г-н Бонев, нали така? 

Недялко Бонев – кандидат. Точно така. 

Иван Андонов. Заповядайте! Знаете днес е събеседването с кандидатите за 

съдебни заседатели. Аз искам да ви попитам вие бил ли сте до сега? 

Недялко Бонев. Да, имам зад гърба си един успешен мандат, като съдебен 

заседател. Сега съм кандидат за втори мандат. 

Иван Андонов. Ясно ви е горе-долу работата? 

Недялко Бонев. Напълно ми е ясна. Мисля, че с моите знания и действия съм само 

помагал на съда. 

Иван Андонов. Това е целта в крайна сметка. 

Недялко Бонев. Да и в бъдеще ако бъда преизбран, ще продължавам в същия дух. 

Иван Андонов. Така трябва, разбира се. Колеги, г-н Бонев е работил като съдебен 

заседател. Наясно е с нещата. 

Кирил Станчев – зам.-председател. Подписвал ли сте присъди с особено мнение? 

Недялко Бонев. Не, не съм подписвал. 

Кирил Станчев. Не е имало такова вътрешно убеждение до сега? 

Недялко Бонев. Да, точно така. Не съм имал вътрешно убеждение, че… 

Кирил Станчев. Като съдебен заседател случвало ли ти се е да задаваш въпроси на 

подсъдимия, на свидетелите по делото?  

Недялко Бонев. Да, случвало ми се е веднъж. Просто не ми стана ясно за една 

ситуация и се наложи да задам конкретен въпрос на защитника. 

Кирил Станчев. Как на защитника? 

Недялко Бонев. На адвоката, на подсъдимия.  

Иван Андонов. Добре, други въпроси? 

Константин Дингозов – член на Временната комисия. Аз имам един въпрос. След 

като сте били съдебен заседател вие твърдите, че досега не сте имали противоречия със 

съдията, но изпадате в ситуация в която вие не сте съгласен със становището на съдията 

по отношение каква присъда да бъде почетена на подсъдимия. И съдията ви заключи в 

стаята да помислите, да стигнете до неговото мнение. Как ще реагирате на една такава 

ситуация? 

Недялко Бонев. Значи, принципно съм достатъчно смел и достатъчно не човек, 

който не може да ми се влияе, че при една такава дадена ситуация ако вътрешното ми 

убеждение е, че аз съм прав просто не бих под никакъв предлог, не бих потдал и променил 

мнението си. Просто ще подпиша с особено мнение или ще подпиша това което казва 

моето вътрешно убеждение и мисля, че никой не е в състояние да ми промени мнението. 
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Все пак това е моето лично мнение и гражданската ми позиция.нали пък сега да те 

заключат в стая, малко ми звучи като принуда. 

Младен Ризов – член на Временната комисия. Явно предстои заключване. Само 

един въпрос. Имате опит така ли? 

Недялко Бонев. Като съдебен заседател ли? Да. 

Младен Ризов. И сте подготвен? 

Недялко Бонев. Да.  

Младен Ризов. Пожелавам ви успех! 

Иван Андонов. Колеги други въпроси да разбирам, че ням. Г-н Бонев благодарим 

ви за вниманието. 

Недялко Бонев. Благодаря! 

 

Иван Андонов. Следващия кандидат е Елизабет Каменова Стойнева. Добър ден! Г-

жо Стойне заповядайте! 

Кирил Станчев- зам.-председател. И миналия път сте била съдебен заседател 

нали? 

Елизабет Стойнева – кандидат. Да. 

Иван Андонов. Била е съдебен заседател. Запозната сте с работата. Знаете за какво 

става въпрос. 

Елизабет Стойнева. Да. 

Иван Андонов. Имате един мандат. Аз няма какво да питам, колеги вие ако имате 

някакви въпроси.  

Кирил Станчев. През този мандат колко често са ви викали? 

Елизабет Стойнева. На месец най-малко по два, три пъти. Сега септември месец 

след пандемията, след почивката на съда беше по-често през два, три дин сигурно съм 

била на дела. 

Иван Андонов. Вие работете ли? 

Елизабет Стойнева. Да, по принцип в община Невестино съм юрисконсулт, но в 

момента съм по майчинство. 

Иван Андонов. Сдобре. Благодарим ви тогава за вниманието! Комисията ще се 

произнесе с решение в оказания срок. 

Елизабет Стойнева. Благодаря! Довиждане! 

 

Иван Андонов. Следващия кандидат е Диана Димитрова Веселинова. Добър ден! 

Вие сте Диана Веселинова нали така?! 

Диана Веселинова – кандидат. Да. 

Иван Андонов. Подали сте си документите в оказания срок. Комисията ги е 

разгледала. Допусната сте до събеседване. Искам да ви попитам вие била ли сте до сега 

съдебен заседател? 

Диана Веселинова. Не. 

Иван Андонов. Не сте била. Работите ли? 

Диана Веселинова. Не и в момента. 

Иван Андонов. Запознахте ли се горе-долу с работата на съдебния заседател? 

Диана Веселинова. Да. 

Иван Андонов. При запознаването и четенето на тази материя мислите ли, че нещо 

може дави затрудни? 

Диана Веселинова. Не. 

Иван Андонов. Имате желание  и искат да се занимавате с тази материя 

Диана Веселинова. Имам огромно желание. Интересно ми е. 

Иван Андонов.Добре, аз нямам въпроси комисията вече ако има някакви. 

Кирил Станчев – зам.-председател. Какво образование имате? 
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Диана Веселинова. Висше. Социология. 

Младен Ризов – член на Временната комисия. При тази обстановка госпожата се 

справя. 

Иван Андонов. И без да се притеснява. член на Временната комисия. Така, че да 

ви пожелаем успех. 

Диана Веселинова. Благодаря! 

Иван Андонов. Е ми добре тогава свободна сте. Комисията ще излезе с решение. 

Диана Веселинова. Благодаря! Хубав ден на всички! 

 

Иван Андонов. Следващия кандидат е Елка Иванова Стоилкова. Колеги г-жа 

Стоилкова сие подала документите, които са й наред. Допусната е до събеседване. Вие до 

сега? 

Елка Стоилкова – кандидат. Втори мандат съм. 

Иван Андонов. Втори мандат сте, значи сте запозната? 

Елка Стоилкова.Да, работи ла съм в тази система. Оттам съм се пенсионирала.„ 

Иван Андонов. Значи материята ви е достаста позната. 

Елка Стоилкова.Да. 

Иван Андонов. Е ми нава сви е ясно. Така, че нямам повече какво да ви питам аз. 

Колегите имате ли въпроси? Нямате въпроси. Тогава да ви пожелаем успешен втори 

мандат. Комисията ще се произнесе в указания срок с решение. 

Елка Стоилкова.Добре. Благодаря ми! Хубав ден желая! 

 

Иван Андонов. Добър ден! Вие сте Малинка Костадинова нали така? 

Малинка Костадинова – кандидат. Да. 

Иван Андонов. Колеги, г-жа Костадинова си е подала документите в срок. Всичко 

е наред. Допусната е до събеседване. Така, че аз искам да ви попитам вие до сега била ли 

сте съдебен заседател? 

Малинка Костадинова. Не. 

Иван Андонов. Не сте.  

Малинка Костадинова. Аз от миналата година съм пенсионер. Бивш служител на 

Окръжна прокуратура. 

Иван Андонов. Така, че сте запозната с материята, работата на съдебния заседател. 

Малинка Костадинова. Наясно съм. 

Иван Андонов. Аз нямам въпроси. Вие колеги ако имату някакви въпроси. 

Констонтин Дингозов – член на Временната комисия.Защо казвате, че сте 

работили само в прокуратурата? 

Малинка Костадинова. Е, това като последно г-н Дингозов и в адвокатския 

колектив. 

Иван Андонов. Тук е написано всичко. 

Малинка Костадинова. Целия ми съзнателен живот е минал в съда и в 

прокуратурата съм от 1981 г. 

Иван Андонов. В тази сфера, да. Е ми живи здрави сега, пък ще помагаме пак. 

Малинка Костадинова. А ма, разбира се. Задължени сме. 

Иван Андонов. Е ми добре след, като колегите нямат въпроси и аз нямам. 

Благодаря ви! Комисията ще излезе с решение.  

Иван Андонов. Благодаря ви! Хубав ден ви пожелавам! 

 

Иван Андонов. Добър ден! Вие сте Цветана Тодорова нали така? 

Цветана Тодорова – кандидат. Да. 

Иван Андонов. Заповядайте г-жо Тодорова! 

Цветана Тодорова. Благодаря! 



11 

 

Иван Андонов. Колеги г-жа Тодорова си е подала документите в срок. Всичко е 

наред. Така, че е допусната до събеседване. Аз искам да ви попитам вие била ли сте до 

сега? 

Цветана Тодорова. Не, не съм била.  

Иван Андонов. Работите ли? 

Цветана Тодорова. В момента, да. На четири часа работя.  

Иван Андонов. Ако се наложи да отсъствате. 

Цветана Тодорова. Никакъв проблем няма да е.  

Иван Андонов. Няма да е проблем, това също е важно. 

Христо Цуцумански – член на Временната комисия. Тя си е началничка сама. 

Цветана Тодорова. Е не точно, но в семейната ферма работя. 

Иван Андонов. Да, запознахте ли се с работата на съдебния заседател? 

Цветана Тодорова. Да. 

Иван Андонов. Много е важно да сте отговорна. 

Цветана Тодорова. Да. 

Иван Андонов. Имате ли някакви притеснения към нещо което по така. 

Цветана Тодорова. Е, притеснения нормални, че това нещо е съвсем ново за мен. 

Иван Андонов. Смятате, че можете да се справите? 

Цветана Тодорова. Абсолютно, да. 

 Иван Андонов. Е ми добре. Аз нямам въпроси, колегите вие ако имате. 

Кирил Станчев – зам.-председател. Какво образование имате? И с какво сте се 

занимавали преди да работите в семейната ви фирма? 

Цветана Тодорова. Имам висше образовани. Театрално изкуство съм завършила , 

но никага не съм го работила по тази специалност. Била съм петнадесет години в МВР, в 

„Паспортна служба“ и в „Регистрация“. 

Кирил Станчев. Нямам повече въпроси. 

Иван Андонов. Е ми добре. Комисията няма повече въпроси. Благодариме ви! 

Комисията ще излезне с решение. 

Цветана Тодорова. Благодаря и аз! 

 

Иван Андонов. Следващия кандидат е Анна Дингозова. /Г-н Костантин Дингозов 

излезе от залата/. Добър ден! 

Анна Дингозова – кандидат. Добър ден! Здравейте! 

Иван Андонов. Как сте? Да не сте притеснена? 

Анна Дингозова. Не. 

Иван Андонов. Колеги пред вас е едва млада надежда на Кюстендил. 

Представител на една известна фамилия в града, много популярна. Тя също е много 

активна буден младеж и писател. Радос е за мен, че се кандидатира за съдебен заседател. 

Г-це Дитгозова вие завършихте ли или не? 

Анна Дингозова. Да завърших висше образование в Софийския университет. 

Иван Андонов. Сега сте свободна в случая? 

Анна Дингозова. Сега работя по магистърската си теза, тъй като съм магистър в 

Юридически факултет „Защита на основните права“.  

Иван Андонов. И евентуално като съдебен заседател ще можете ли да участвате? 

Анна Дингозова. Разбира се, да. Няма да има проблеми.  

Иван Андонов. Аз много се радвам още веднъж, че се кандидатирате. 

Младен Ризов – член на Временната комисия. Успех ви пожелавам. 

Анна Дингозова. Благодаря ви! 

Иван Андонов. Това е. Благодаря ти? Да си жива и здрава! 

Анна Дингозова. Благодаря ви! 
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Иван Андонов. Следващия кандидат е Ганка Ангелова. Добър ден! Заповядайте! 

Ганка Ангелова – кандидат. Благодара! 

Иван Андонов. Г-жа Ангелова дългогодишен директор на Асоциацията в грда. 

Общественик. Предполагам, че я познавате всички. Г-жо Ангелова вие сте свободна сега. 

Затов аняма да ви питам ако се наложи и ви извикат можете да се явите. 

Ганка Ангелова.Точно това е и един от аргоментите ми да се кандидатирам за 

съдебен заседател. 

Иван Андонов. До сега била ли сте? 

Ганка Ангелова Преди много години.може би преди петнадесет, двадесет години 

съм била. За кратко време. 

Иван Андонов. Добре. В общи линии сте запозната с работата. Отговорен учител 

Ганка Ангелова. Да, имам представа. 

Иван Андонов. Спазваме и квотата да има педагози така, че това също е важно. Е 

ми аз нямам въпроси. Колеги вие ако имате. Колегите нямат въпроси. Г-жо Чанева 

благодарим ви! Комисията ще излезе с решение. 

Ганка Ангелова.И аз благодаря! 

 

Иван Андонов. Добър ден! Георги Георгиев нали така? 

Георги Георгиев – кандидат. Да. 

Иван Андонов. Заповядайте! Сега колеги г-н Георгиев си е подал документите в 

срок. Всичко е наред. Така, че е допуснат до събеседването. Г-н Георгиев вие май и 

предиш мандат иби не? 

Георги Георгиев Не. 

Иван Андонов. Не сте били до сега. 

Георги Георгиев Не. Сега за първи пъ. 

Иван Андонов. За първи. Ако ви изберат и ви се обадят от съда да... Работите ли? 

Георги Георгиев Не. 

Иван Андонов. Значи можете да отидете тогава. Свободен сте. 

Георги Георгиев Да. 

Иван Андонов. Запознахте ли се горе-долу каква е работата на съдебния 

заседател? Какво се изисква? 

Георги Георгиев Да, прочетох. 

Иван Андонов.  В общи линии няма нещо, което да ви притеснява. 

Георги Георгиев Не 

Иван Андонов. В общи линии сте запознат. А ми ако има въпроси колеги. Г-н 

Ризов? 

Младен Ризов – член на Временната комисия. Нямам въпроси. 

Иван Андонов. Е ми добре, щом няма други въпроси. Благодарим ви г-н Георгиев! 

Комисията ви е разгледала дументите така, че ще излезне с решение. 

Георги Георгиев Благодаря! Довиждане! 

 

Иван Андонов. Сега е Радослава Захариева. Заповядайте! Няма да се притеснявате. 

Не е срашно. Аз искам да ви попитам работите ли? 

Радослава Захариева – кандидат. Да, земеделски производител съм. 

Иван Андонов. Ако е наложи и от съда ви се обадят и ви извикат ще можете да 

отзовете. 

Радослава Захариева. Да. 

Иван Андонов. Добре. Запозната сте с работата на съдебниязаседател. 

Радослава Захариева. Е ми, да. До сега не съм била. 

Иван Андонов. Запознали сте се документите, които ви изпратихме. 

Радослава Захариева. Да. 
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Иван Андонов. И смятате, че ще се справите? 

Радослава Захариева. Да, мисля, че има нужните качества да заема тази длъжност. 

Иван Андонов. Точно така. Добре. Колеги въпроси? 

Кирил Станчев – зам.-председател. Какво образование имате? 

Радослава Захариева. По принцип средно. Имам и икономика и бизнес 

администрация в Колеж съм учила. 

Кирил Станчев. Само като земеделски производител ли имате трудов стаж до 

сега? 

Радослава Захариева. Не и от други места. 

Иван Андонов. Добре. Г-н Ризов вие? 

Младен Ризов – член на Временната комисия. Не. Успех ви пожелавам! 

Иван Андонов. Добре. Това е. Благодарим ви за вниманието! Комисията ще излезе 

с решение. 

Радослава Захариева. Благодаря! 

 

 

Иван Андонов. Добър ден! Вие сте Светла Христова нали така? 

Светла Христова – кандидат. Да. 

Иван Андонов. Колеги, документите на г-жа Христова бяха разгледани от цялата 

комисия. Беше допусната до събеседване и сега присъства на събеседването. Аз искам да 

ви попитам вие работете ли? 

Светла Христова. Не, пенсионер съм. 

Иван Андонов. Значи не е проблем, ако ви изберат и повикат да можете да 

отидете. 

Светла Христова Да. 

Иван Андонов. Била ли сте досега съдебен заседате! 

Светла Христова Не. Рабтила съм в съда. 

Иван Андонов. Вие сте рабтили в съда, на вас ви е ясна работата. Тогава и аз няма 

повече какво да ви питам. 

Светла Христова А не можете да ме питате това не означава... 

Иван Андонов. Колеги ако имате някакви въпроси? Г-жа Христова е работила там 

така, че...  

Кирил Станче – зам.-председател. Познаваме я. 

Иван Андонов. Е ми благодарим ви за вниманието! Комисията ще излезе с 

решение в определения срок. 

Светла Христова Благодаря! 

 

Иван Андонов.Добър ден! Колеги това е г-жа Любляна Начева. 

Любляна Начева – кандидат. Здравейте! 

Иван Андонов. Виден общественик. Доста позната в нашия град. Вие г-жо Начева 

сте подали документите в срок. Одобрена сте и в момента сте на събеседване. Аз искам да 

ви попитам, ако се наложи и ви извикат можете ли да отидете в съда, тъй като доколкото 

знам вие работите. 

Любляна Начева. В момента неработя, но да. Аз съм човек, който е изключително 

отговорен и дисциплиниран. Когато поемам някакъв ангажимент винаги много така 

дълбоко и прецизно осмислям мога или не мога и до каква степен и след като съм тук пред 

вас, значи със себе си съм убедена, че мога да присъствам на дела ако ме извикат. 

Иван Андонов. За съда, добре. Вие до сега не сте била? 

Любляна Начева. До сега не съм била, да. 

Иван Андонов. Запознахте ли се с функциите на съдебен заседател? 
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Любляна Начева. Да, запозната съм с това, какво представлява института на 

съдебния заседател, че това е суверенитета на гражданското общество в правото да 

участва в правораздаването. 

Иван Андонов. Е ми колеги аз нямам повече въпроси. Вие ако имате. Г-н Ризов? 

Младен Ризов – член на Временната комисия. Не, не. 

Иван Андонов. Добре. Г-жо Начева, благодарим ви за вниманието! Комисията ще 

излезе с решение в указания срок. Успех! 

Любляна Начева. Аз също ви благодаря! 

 

Иван Андонов.Добър ден! Колеги това е г-жа Елена Колешанска. Мисля, че беше 

в предишния мандат. 

Елена Колешанска – кандидат. Не, не съм била. 

Иван Андонов. Значи се бъркам. Вие сте запозната с работата на съдебния 

заседател с изискванията предполагам, нали? 

Елена Колешанска. Да. 

Иван Андонов. Нещо имате ли някакви притеснения относно функциите? 

Елена Колешанска. Не. 

Иван Андонов. Ако ви изберат и ви се обадят от съда можете да отреагирате, да 

отидете? 

Елена Колешанска. Мога да отреагирам. Да, в момента съм в търсене на работа. 

Безработна съм така, че имам възможност да реагирам. 

Иван Андонов. Това е важно. Е ми г-жа Колешанска е с висше образование… 

Кирил Станчев – зам.- председател. Какво сте работила преди това? 

Елена Колешанска. Деветнадесет години се занимавах с хазарт в „Еврофутбол“ 

работех, докато Март месец ни затвориха. 

Иван Андонов. Преди това е завършила инженерна специалност. Така, че е 

отговорен човек. Изпълняваме квотата имаме от всички. 

Кирил Станчев Какво ви мотивира да станете съдебен заседател? 

Елена Колешанска. Не, нещо непознато е. от любопитство, което до сега не съм 

запозната със съдебната система и напоследък постоянно имаме изяви, че съдът не си 

върши работата. Прокурорите хващат престъпниците, съдиите ги пускат. Да видим как 

стоят нещата от вътре и възможност от изява. 

Иван Андонов. Да бъдете полезна. 

Елена Колешанска. Да. 

Иван Андонов. Добре. Благодарим ви г-жо Колешанска. Нямаме други въпроси. 

Елена Колешанска. Благодаря и аз! 

Иван Андонов. Пожелаваме ви успех! Комисията ще излезе с решение в 

определения срок. 

Елена Колешанска. Благодаря и лек ден ви желая! 

 

Иван Андонов. Колеги, трима от допуснатите кандидати за съдебни заседатели за 

района на Кюстендилски районен съд – мандат 2021 -2025 г., са изпратили имейли до 

председателя на Общински съвет - Кюстендил, с които ни уведомяват, че не могат да се 

явят на днешното изслушване поради заболяване от COVID 19 и поставянето им под 

карантина, а именно: 

- г-жа Силвия Йорданова Мицова, която е под карантина до 24.11.2020 г. 

- г-жа Таня Георгиева Иванова , която е под карантина до 27.11.2020 г. 

- г-н Красимир Пенев Митов, който е под карантина до 24.11.2020 г. 

Считам, че е редно на тези трима кандидати да им бъде предоставена възможност за 

изслушване на друга дата, с оглед уважителните причини, които възпрепятстват явяването 

им на днешното изслушване, като Ви предлагам да поканим г-жа Таня Георгиева 
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Иванова, г-жа Силвия Йорданова Мицова и г-н Красимир Пенев Митов  на публично 

изслушване на 02.12.2020 г. от 10:00 ч. в Синята зала на Читалище „Братство 1869“ гр. 

Кюстендил, ул. „Патриарх Евтимии“ № 18. 

 Предложението беше прието от останалите членове на комисията. 

  

 

Поради изчерпване на подадените заявления г-н Иван Андонов  – председател на 

Временна комисия за извършване проверка на документите и за изслушване на 

кандидатите за съдебни заседатели за района на Кюстендилски районен съд – мандат 2021 

- 2025 г., в 10:50 ч.  закри заседанието на комисията . 

 

 

 

            Председател: 

               Иван Манолов Андонов  /п/ 

 

Зам. председател:      

                    Кирил Йорданов Станчев /п/                                 

          

   Членове: 

 

1. Владислав Руменов Паунов /п/ 

2. Спиридон Драганов Лещански /п/ 

3. Мая Боянова Станойкова-Илиева /п/ 

4. Константин Димов Дингозов /п/ 

5. Димитър Евстатиев Велинов /п/ 

6. Атанас Любомиров Гергинов /п/ 

7. Йордан Каменов Тодоров /-/ 

8. Христо Сашов Цуцумански /п/ 

9. Младен Стоянов Ризов /п/ 

 

                                                                                         

  Протоколист: 

                     Аделина Йорданова /п/ 
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